
 
 

Dirigit a Isabel López Galera, alcaldessa-presidenta de l’Ajuntament de Xixona 

PREC PER A RECUPERAR LES ESCALES DELS ASSUTS DEL BARRANC DE SALINES 

 

Joan Arques Galiana, com a portaveu del Grup Municipal de Compromís per Xixona, 

sol·licita que en el següent plenari ordinari es tinga en consideració el següent 

PREC 

Exposició de fets 

Al Barranc de Salines, les escales  per a salvar les parets dels assuts han desaparegut i 

això fa que l'ascensió a la paret siga perillosa o impossible per a segons quin 

excursionista.  

Prec 

Demanem a l’Ajuntament que ho comunique a la Confederació Hidrogràfica del 

Xúquer, a fi que actuen en la recuperació de les dites escales, ja que no podem 

permetre que l'accés a un paratge tan emblemàtic de Xixona estiga interromput per 

una falta de gestió. 

En el cas que l’Ajuntament desestime este prec, demanem que se’ns en proporcionen 

els arguments mitjançant una resposta per escrit. 

 

 

Xixona, 7 de setembre de 2015 


